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Formandsberetning 2023 

2023 blev året hvor vi igen har oplevet nye udfordringer og forandringer. 
Der var navneskifte hvor, Bytoften blev til Neurocenter Bytoften. Grupperummene i 
Aktivitetscentret skiftede navne fra team A2, som blev ændret til Haveoasen og tidligere 
team B, blev ændret til Gadespejlet. Nu håber jeg, at der går en rum tid til næste 
navneskifte. 

Vi har Sagt farvel til Søren Skjelmose og velkommen nye personaler: Anne, Lajla, Sofie og 
Katrine (som er i Susannes barsels vikariat).  

Vi har i 2023 afholdt 6 brugerrådsmøder og 3 ekstraordinære møder. 

Bestyrelsessammensætning 2023:  
· Claus B. S. Madsen, Formand. 
· Dan Lund, Næstformand. 
· Helle Antonsen, Kasser. 
· Leif Jensen, Udvalgsmedlem. 
· Henning Lyhne, Udvalgsmedlem. 
· John B. Hansen, 1. suppleant. 
· Lis L. Hansen, 2. suppleant. 
· Søren Skjelmose, Sekretær/Personalerepræsentant fra AC. 
· Ulla Salomonsen, Personalerepræsentant fra AC. 

I 2023 fik vi nye køkkendamer på Bytoften. Der må ikke sælges mad fra køkkenet hos 
købmanden længere.  

Fremover kan ingen leje gildesalen. Dette er pga. offentlige institutioner ikke må drive 
udlejnings-virksomhed. Der kan ikke lejes gæsteværelse længere efter de nye regler. 

AC-klubben må godt opkræve extra-betaling for ikke-medlemmer til foredrag og lign. Der 
skal dog være en anden aktivitet for dem, der ikke ønsker at deltage i foredraget. 

Brugerrådet har lavet et medlemskort efter forespøgelse fra en bruger.  
Dan er kommet med et forslag og en god ide, nemlig at man tager et billede af sit kort med 
mobilen, så man også har kortet elektronisk, så det ikke bliver væk. 
 
Claus kom det det gode forslag, at Brugerrådet købte et påskeæg til alle betalende 
medlemmer og det faldt i god jord hos alle medlemmerne. 

Der blev holdt foredrag i marts med Brian Kjølhede som er naturvejleder. En gruppe i 
aktivitetscenteret havde tilsendt ham nogle spørgsmål, som han tog udgangspunkt i. Der 
var god tilslutning til foredraget og der var mange spørgsmål til ham. Han har været her 
engang før, så vi kender ham og han er god til at fortælle ud fra sin praksis.  

Linne har foreslået, at Brugerrådet søger fonde til forskellige arrangementer. 
Skærmgruppen er allerede gået i gang med at søge fonde, det arbejder vi med mandag 
eftermiddag i skærmgruppen. Vi håber det kan give et godt afkast, så vi kan få flere og 
måske kendte foredragsholdere ud på Bytoften. 
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Fra 1 maj var der ændringer i AC-personalets arbejdstider hvor, personalet nu skal arbejde 
hver 3.weekend. De skal arbejde i Bo centeret. Det faste personale holder fri på skift i 
hverdagene, da de jo arbejder i weekender - derfor er der brug for extra personale for at 
dække alle dage ind. Så fra 1. maj. Blev de nye personaler ansat. 

Fra Maj måned, var det ikke længere teams i AC. Borgerne blev delt ind i grupper efter 
interesse. Der er forskellige aktiviteter, de enkelte dage i ugen. Der kom en ”ønskeseddel” 
rundt, hvor man sammen med sin kontaktperson kunne vælge, hvilke grupper man helst 
ville være i med. Mere eller mindre, fik alle deres ønsker opfyldt. 

I Maj og juni inviterede brugerrådet til møde omkring TIF Parasport, hvor vi informerede 
om, hvad TIF Parasport kunne tilbyde af aktiviteter. Så kunne brugerne komme med deres 
ønsker. Deltagende var Danny, Claus fra bestyrelsen, Mette Skærbæk forman for Bevæg 
dig for livet fra Herning kommune, Bent Ole fra CP Vestjyllands kreds og Peter fra 
Nordvesthallen. Det var mange gode emner at arbejde videre med. 

Den 1. juni fik Bytoften ændret navnet til Neurocenter Bytoften og der var det kaffe og 
kage til alle. Duoen Claus og Morten spillede musik til navneændringen og det var festligt. 

Sommerfesten blev holdt den 13. juni og Duoen Claus og Morten spillede musik til festen.  

I sommerferien måtte vi tage afsked til Søren Skjelmose, han valgte at gå på efterløn. Han 
vil være savnet med sit gode humør og hans sjove kommentar, man kunne altid få en god 
snak med ham. 

Karin Juhl gik ind i bruge rådet et par måneder før, Søren Skjelmose stoppede. Hun har 
siddet i bruge rådet før, så hun ved hvad hun går ind til. Velkommen til dig Karin. 

 
Blækklatten består i den nye struktur. På grund af nye kommunale strukturer, kostede det 
for meget at få blækklatten printet op på kontoret. Derfor blev vi nødt til at finde et nyt sted. 
Det nye sted, er det samme sted, hvor vi fik trykket kalender for 22 år siden. Det er en 
rigtig fin kvalitet og det er vi godt tilfredse med.  
Jeg vil takke brugerne for at bidrage til artiklerne til blækklatten. Hvis vi ikke havde jer til at 
hjælpe med artiklerne, havde vi ikke nogen avis. 

Jesper Tungelund spurgte om vi ville sponsorere endnu engang til Hus Orkestrets 25-års 
jubilæum. Vi valgte at sponsorere til ”at lave” jubilæum sangen som blev offentliggjort den 
5. september til musikfestivalen (Den ligger på YouTube). 
Musikfestivalen blev en stor succes, med masser af dans og sang i løbet af hele dagen. 
Vi havde gæster fra Magneten i Skive og ligeledes fra både Tre Birke og Rosenholm. 
Husorkesteret spilledede om formiddagen, efterfulgt af Magneten i Skive, som også 
spillede og sang nogle numre. Om eftermiddagen spillede Søren Skjelmose med bandet 
”Hat og Co”, som brugerrådet sponsorerede. 
Der blev handlet grillpølser og sodavand ind i stor stil, som blev solgt til festivalen. Dejligt 
med den gode opbakning. Vi gentager succesen i 2024. 

Apoteksvarer og udleveringen ved købmanden stoppede, fordi der er regler der skal 
overholdes. En kommunal institution må ikke have medicin udlevering.  
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Der var konkurrence angående navneskift på grupperummene i Aktivitetscentret.  
Linne havde valgt 2 navne til hvert rum, i alt fire forslag. Bruge rådet fik til opgave at vælge 
imellem de fire forslag der var og det gjorde vi på det sidste møde i 2023. Team A2 fik 
navnet ”Haveoasen” og tidligere team B fik navnet ”Gadespejlet”. 

Julefrokosten blev afholdt tirsdag d. 12. december I Gildesalen. Morten og Claus spillede 
igen, hvor det var Bytoftens rejsefond, der havde sponsoreret musikken. 

I december måned var der nogen fra skærmgruppen der tog på tur ud til herningcentret for 
at handle ind til nytårskuren. Brugerrådet betalte for kransekage, sodavand og pynt. Vi 
spiste også på Fryd i Herningcentret, dog var det på ens egen regning. Det var hyggelig 
tur og vi fandt nogle gode sager til nytårskurens arrangement 2024. 

I år var der mange der havde runde fødselsdage og som fik gave i denne anledning.  
Desværre måtte vi sige farvel til nogen. Æret været deres minde. 

En sidste tak skal gå til bestyrelsen, ledelsen i huset samt personalet i aktivitetscentret. 
Uden jer ville arbejdet ikke være det samme. 2023 blev året hvor der var mange 
forandringer. Jeg frem til hvad der sker i 2024. 

Med venlig hilsen 

Claus B. S. Madsen 

Formand for brugerrådet. 


